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SE-BRM.0012.3.11.2024 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 12 grudnia 2024 roku 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 12 grudnia 2024 roku w sali 

posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  09:00, a zakończono      

o godzinie 10:30. W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

 Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz MiG Kórnik, 

Sebastian Wlazły Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik, Katarzyna Szamałek Skarbnik 

Miasta i Gminy Kórnik, Anna Kozłowska Kierownik Wydziału Gospodarki Finansowej 

UMiG Kórnik, Agnieszka Zdziebkowska Inspektor Działalności Gospodarczej                   

i Gospodarki Mieszkaniowej UMiG Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca Kierownika Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik, Joanna Grzybowska Kierownik Wydziału 

Inwestycji UMiG Kórnik.  

  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku                  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił o zachowanie reguł 

dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 radnych (radna Dorota Łuczak 

spóźniła się na posiedzenie Komisji). Komisja Budżetu i Finansów miała kworum i mogła 

podejmować prawomocne decyzje. Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy 

zebrani mają uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag       

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy 
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Rozmiarek, Andrzej Surdyk,  Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

Radny Piotr Szczepaniak nie głosował za pomocą systemu eSesja. 

 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok 

niewygasających z upływem roku budżetowego, 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu, 

c) zasad restrukturyzacji zadłużenia z tytułu zajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Kórnik, 

d) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości położonej w Kórniku. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej MiG 

Kórnik na lata 2025 - 2037 oraz projektu budżetu MiG Kórnik na 2025 rok.  

a) Wieloletnia Prognoza Finansowa MiG Kórnik na lata 2025 - 2037, 

b) budżet MiG Kórnik na 2025 rok. 

5. Zapoznanie się z pismem w sprawie zamiany gruntów.  

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy.  

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/56fa90e0-e742-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/56fa90e0-e742-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/56fa90e0-e742-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/56fa90e0-e742-4#collapse8
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/56fa90e0-e742-4#collapse8
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/56fa90e0-e742-4#collapse11
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/56fa90e0-e742-4#collapse12
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/56fa90e0-e742-4#collapse13
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Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

Radny Piotr Szczepaniak nie głosował za pomocą systemu eSesja. 

  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu.  

 

3a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydatków zamieszczonych w budżecie 

Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok niewygasających z upływem roku budżetowego. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła skarbnik Katarzyna Szamałek.  

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski zapytał, czy termin 30 czerwca 2025 roku, 

jako termin końca realizacji wszystkich inwestycji wyszczególnionych w projekcie 

uchwały jest terminem realnym. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

informując, że takie są założenia. Wszystko uzależnione jest od skompletowania pełnej 

dokumentacji realizacji inwestycji. Do wypowiedzi wiceburmistrza odniosła się Joanna 

Grzybowska Kierownik Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik zwróciła uwagę na błędy         

w księgach wieczystych, co jest przyczyną wydłużenia realizacji zadania. W dalszej 
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części swojej wypowiedzi szczegółowo omówiła zadania inwestycyjne wykazane           

w projekcie uchwały. 

Radny Jerzy Walczyk odniósł się do inwestycji drogowych w odniesieniu do 

zrealizowanej budowy ulicy Klonowej w Borówcu. Zwrócił uwagę na małą liczbę zadań 

inwestycyjnych, które ze względu na wydłużający się czas realizacji należy przenieść na 

następny rok kalendarzowy. 

Do spotkania dołączyła radna Dorota Łuczak. Od tej chwili w posiedzeniu Komisji 

uczestniczyło 15 radnych. 

Radna  Iwona Kosmalska poprosiła o przyspieszenie realizacji zadania budowy ścieżki 

rowerowej do Szczodrzykowa. Zapytała o problemy związane z realizacją zadania 

budowy drogi ul. Topolowej w Bninie. Odpowiedzi udzieliła Joanna Grzybowska 

Kierownik Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik przekazując informację, że pracownicy 

Urzędu dokładają wszelkich starań, żeby zrealizować zadanie, choć jest to trudne ze 

względu na mnogość inwestycji. Wyjaśniła, że w przypadku niezrealizowania inwestycji 

przy ul. Topolowej w Bninie będzie trzeba wyznaczyć nowy termin wykonawcy zadania.  

Radny Jarosław Janowski zapytał, czy istnieje ryzyko wydłużenia realizacji 

przedsięwzięcia przy ul. Czereśniowej w Borówcu ze względu na skompletowanie całej 

dokumentacji. Kierownik Joanna Grzybowska oznajmiła, że na czas realizacji zadania 

inwestycyjnego uwarunkowany jest pozyskaniem wszystkich potrzebnych pozwolenia na 

budowę i organizację ruchu drogowego.  

Radny Michał Buchwald zapytał, na jakiem etapie jest realizację zadania budowy ścieżki 

pieszo-rowerowej z Radzewa do Kórnika. Kierownik Joanna Grzybowska odpowiedziała, 

że pracownicy Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik pozyskują wszystkie potrzebne 

pozwolenia, żeby móc rozpocząć zaplanowane inwestycje. 

Radny Andrzej Surdyk zapytał o budowę pumptracku w Robakowie. Kierownik Joanna 

Grzybowska odpowiedziała, że zadanie jest zaplanowane w budżecie Miasta i Gminy 

Kórnik na 2025 rok. Radny poprosił o udzielenie informacji o budowę drogi przy            

ul. Dworcowej w Robakowie. Joanna Grzybowska Kierownik Wydziału Inwestycji UMiG 
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Kórnik udzieliła odpowiedzi informując, że dokumentacja została złożona do 

uzgodnienia do Starostwa Powiatowego w Poznaniu. 

W dalszej części dyskusji radna Helena Świdurska zadała pytanie, jakie biura 

przygotowują dokumentację projektową dla inwestycji prowadzonych przez UMiG 

Kórnki. Kierownik Joanna Grzybowska wyjaśniła, że są to biura projektowe wyłonione na 

podstawie prowadzonych przetargów przez gminę Kórnik. Na tym zakończono dyskusję 

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok 

niewygasających z upływem roku budżetowego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

  

3b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu. 

Projekt uchwały omówiła skarbnik Katarzyna Szamałek. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

  

3c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad restrukturyzacji zadłużenia z tytułu 

zajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Kórnik. 

Projekt uchwały omówił wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  

Radny Jerzy Walczyk zapytał, czy mieszkańcy do których odnosi się ten projekt uchwały 

zostali poinformowanie o możliwościach, jakie program o restrukturyzacji zadłużenia im 

oferuje. Odpowiedzi udzieliła Agnieszka Zdziebkowska inspektor Działalności 

Gospodarczej i Gospodarki Mieszkaniowej UMiG Kórnik informując, że sondowanie nie 

odbyło się. Podzieliła się informacją, że w gminach ościennych zgłosiły się osoby, które 

wyraziły chęć uczestnictwa w wyżej wymienionym programie. Zauważyła, że w gminie 

Kórnik są osoby, które mogą skorzystać z programu restrukturyzacji zadłużenia. Radny 

zapytał, w jaki sposób dłużnicy zostaną poinformowani o istniejącym programie. 

Inspektor Agnieszka Zdziebkowska wyjaśniła, że informacja zostanie rozesłana do 

zainteresowanych za pośrednictwem firmy WODKOM Kórnik. Radny Jerzy Walczyk 

zwrócił uwagę za zasadność wykorzystania tego programu. 

Radny Michał Buchwald pochwalił przedstawiony program o restrukturyzacji zadłużenia. 

Zaproponował wpisanie do programu zapisu o jednorazowej pomocy dla osób 

zadłużonych. Inspektor  Agnieszka Zdziebkowska zwróciła uwagę, że taki zapis istnieje.  

Radna Helena Świdurska odniosła się do zapisów w par.5 pkt 1, który ma brzmienie: 
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umorzenie 60 % zadłużenia - pod warunkiem jednorazowej spłaty przez dłużnika 40% 

zadłużenia w terminie 2 miesięcy od dnia zawarcia Porozumienia oraz po wywiązaniu 

się z pozostałych warunków Porozumienia. Poprosiła o poprawienie  zapisu par.7 o nie 

pobieraniu odsetek. Do propozycji radnej odniosła się Inspektor Agnieszka 

Zdziebkowska informując, że zapisy zostaną poprawione. 

Radny Adam Zydroń zapytał o zasób nieruchomości oddanych pod wynajem dla 

mieszkańców gminy Kórnik oraz poprosił o informację obowiązujących stawek za najem 

lokali. 

Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że stawki wynoszą 7,90 zł za metr 

kwadratowy za lokal komunalny i 3,95 zł za metr kwadratowy za lokal socjalny. 

Agnieszka Zdziebkowska Inspektor Działalności Gospodarczej i Gospodarki 

Mieszkaniowej UMiG Kórnik poinformowała, że gmina Kórnik jest w posiadaniu 188 

lokali, a wysokość zadłużenia z tytułu opłat za najem lokali wynosi ponad 1 milion 

złotych, gdzie większą część stanowią opłaty za media. Radny Adam Zydroń zapytał, 

jakie zastosowano metody ściągania zadłużenia. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

poinformował, że zadłużenie do tej pory było ściągane przez egzekucję komorniczą, co 

okazało się działaniem bezskutecznym. 

Radny Krzysztof Bajoński zapytał o skuteczność odzyskiwania zadłużenia. Odpowiedzi 

udzieliła Inspektor Agnieszka Zdziebkowska oznajmiła, że skuteczność jest żadna ze 

względu na częstotliwość umarzania postępowań komorniczych. Radny zaproponował 

sprzedaż zadłużenia. Do dyskusji dołączył wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśniając, 

że jednostki sektora publicznego  ustawowo zobowiązań publiczno-prawnych nie mogą 

licytować.  

Radna Helena Świdurska w nawiązaniu do wypowiedzi swojego przedmówcy poparła 

założenia programu restrukturyzacji zadłużenia. 

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zasad restrukturyzacji zadłużenia z tytułu zajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

  

3d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej          

w Kórniku. 

Projekt przedstawił wiceburmistrz Sebastian Wlazły. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości położonej w Kórniku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 
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4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej MiG 

Kórnik na lata 2025 - 2037 oraz projektu budżetu MiG Kórnik na 2025 rok. 

Burmistrz Przemysław Pacholski przedstawił autopoprawkę do WPF i budżetu. 

Burmistrz ze względu na harmonogram dróg odrzucił wniosek w sprawie budowy drogi 

ul. Leśnej w Czołowie oraz koncepcję budowy ścieżki pieszo-rowerowej z Błażejewka do 

Bnina. Inwestycję należy najpierw przedstawić Starostwu Powiatowemu w Poznaniu, 

który jest właścicielem drogi. Zapewnił, że Urząd rozpocznie rozmowy w tym temacie. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek odniosła się do pozostałych zmian w autopoprawce.  

Radny Krzysztof Bajoński zgodził się ze stanowiskiem burmistrza. Poprosił o w miarę 

szybkie podjęcie rozmów ze Starostwem Powiatowym w Poznaniu. 

Radna Helena Świdurska zapytała, czy istnieje możliwość przebudowania drogi przy    

ul. Konwaliową w Kamionkach.  

Do dyskusji przyłączył się radny Jerzy Walczyk informując, że temat jest znany               

i wielokrotnie był już poruszany. Oznajmił, że mieszkańcy zostali poinformowani             

o możliwościach naprawy drogi, ale przedstawione rozwiązanie nie spełniało ich 

oczekiwań. Radny odniósł się do istniejącego harmonogramu dróg. 

Do dialogu dołączyła radna Dorota Łuczak z propozycją udrożnienia studzienki. 

Radny Jerzy Walczyk poinformował, że w tej sprawie korespondował też ze Starostwem 

Powiatowym w Poznaniu. Niestety nie przyniosło to oczekiwanego rezultatu. 

Burmistrz Przemysław Pacholski zwrócił uwagę na ilość inwestycji zaplanowanych        

w budżecie 2025 roku z miejscowości Kamionki. 

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej MiG Kórnik na lata 2025 - 2037. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Fieduk 

NIEOBECNI (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

  

Głosowano w sprawie: 

Wieloletnia Prognoza Finansowa MiG Kórnik na lata 2025 - 2037 z autopoprawką 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Fieduk 

NIEOBECNI (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do budżet MiG Kórnik na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

  

Głosowano w sprawie: 

budżetu MiG Kórnik na 2025 rok z autopoprawką 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (1) 

Wojciech Fieduk 

NIEOBECNI (6) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein 

  

5. Zapoznanie się z pismem w sprawie zamiany gruntów. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski przedstawił pismo w sprawie gruntów 

przesłane z Nadleśnictwa Babki. Do pisma odniósł się wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

wyjaśniając, że w związku z art. 38 e Ustawy o lasach możliwa okazało się zamiana 
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wskazanej w piśmie nieruchomości. Przystąpiono do analizy i ze względu na wartość 

nieruchomości oraz pozostałe czynniki jak np. uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania,  podziału działki teren nie został przejęty. 

Burmistrz Przemysław Pacholski zwrócił uwagę, że rozmowy z Nadleśnictwem Babki 

dotyczące gruntu przy ul. Kempingowej  trwały wiele i nie podjęto ostatecznej decyzji. 

Wyjaśnił, że Urząd stara się pozyskiwać grunty zgodnie z obowiązującymi przepisami 

umożliwiającymi takie zabiegi. 

  

 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy. 

Brak wniosków. 

  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                     Przewodniczący Komisji 

                                                                                      /-/ Adam Lewandowski 

  

Protokołowała: Ewa Woźniak 

 


